
 

 

 

Wij als gastouderbureau zijn voorstander van kwaliteitsverbeteringen. Het pedagogisch 
werkplan zal zeker kwaliteitsverbetering opleveren, echter, werken onze gastouders reeds 
volgens ons beleidsplan (incl 4 pedagogische doelen en uitgewerkte pijlers). De vraag is of de 
voorgenomen regelgeving het kleine deel van de gastouders dat de kwaliteit niet op orde zou 
hebben, gaat verbeteren. 

Daarbij is de kwaliteitscontrole door de GGD sterk afhankelijk van de betreffende inspecteur en 
merken wij dat er geregeld verschillende interpretaties op nageleefd worden binnen eenzelfde 
GGD.  

Gastouders werken vaak fulltime, naast de zorg voor hun eigen gezin, maken lange dagen en 
hebben veel individuele aandacht voor elk kind. Permanente Educatie bieden wij al geruime tijd 
aan, omdat we het belangrijk vinden dat gastouders zich moeten kunnen ontwikkelen. De vraag 
is welke invulling hieraan gegeven gaat worden en mogen gastouders zelf hun keuzes hierin 
maken? Wat worden de ‘verplichtingen’?  
De zogenaamde verhoging van € 0,21 (wordt afgeschreven als een forse verhoging, is het niet) is 
echter veel te laag voor de werkdruk, hogere kosten voor gastouders en de veranderingen die 
intern bij gastouderbureaus moeten plaatsvinden. De tarieven van gastouderopvang gaan al 
jarenlang minder omhoog dan de reguliere opvang, terwijl de verantwoordelijkheid van de 
gastouders juist groot is. 

Over de pedagogisch coach vanuit gastouderbureaus wordt niet duidelijk welke eisen gesteld 
gaan worden. De goede bureaus hebben ruimschoots coaching & begeleiding voor gastouders, 
ook nu al, inclusief pedagogische coaching. En maken vele uren per jaar vrij om elke gastouder 
individueel te begeleiden. Wat wordt de impact op de bureaus? Gelden er omscholingsregels? 
Stappen pedagogisch medewerkers op, omdat de druk te hoog wordt? Vallen kleinschalige 
bureaus om door de hoge kosten?  
Betrek GGD op een betere manier bij de controles van de gastouderbureaus en breng in kaart 
wat door welk bureau wordt gedaan aan coaching. Dan zal duidelijk worden dat het overgrote 
deel dit al heel goed heeft geregeld.  

We hopen dat er snel concrete plannen komen die duidelijker zijn dat de huidige ‘vage’ nieuwe 
regels. Op dit moment ontbreekt er nog te veel onderbouwing en duidelijkheid. 
 
Jammer dat veel positieve punten van gastouderopvang niet worden benoemd; 
gastouderopvang is gewoon een must! Veel kinderen gedijen beter in kleine groepen en in 
gastouderopvang is bewezen dat er meer rust is voor de allerkleinsten. Wij steunen BK en Nysa 
op hun aandachtspunten. De toenemende uitstroom van gastouders zal de capaciteit voor 
opvang voor kinderen heel erg beperken. Kinderen verdienen een fijne plek om groter te groeien! 

 

Warme groet, 

Ramon en Nathalie Narings 
Gastouderbureau Villa Nana 
 
 


